
  

      Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne zdravotnícke a bytové  
     zo dňa 03. 04. 2007 
 
 
PROGRAM : 
 
Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 
 
  1.) Otvorenie 

2.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 
občanom  

3.) Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie „ZO nepočujúcich Bratislava“ 
4.) Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie „ILCO – Klub stomikov – 

Bratislava“ 
5.) Rôzne 

  
 
bod 1.) Otvorenie 

 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková privítala všetkých prítomných členov  komisie.  
 
Schválenie programu : 
 
Za : 11     proti : 0   zdržal sa : 0 

 
Bod 2.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 
občanom 
 
Komisia prerokovala 5 žiadosti o priznanie jednorázovej dávky sociálne odkázaným 
občanom vo výške 12.000,- Sk 
 
 
Bod 3.) Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie „ ZO nepočujúcich Bratislava“ 
 
Komisia prerokovala predloženú žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2007. 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková navrhla, aby prerokovaná a odhlasovaná 
finančná čiastka na sociálnej komisie nebola menená. 
Komisia navrhuje priznať dotáciu vo výške 500,- Sk na člena t.j. 4.500,- Sk len 
v prípade, keď budú pozývaní aj občania s trvalým pobytom v Lamači.  
 
Za : 8     proti : 0   zdržal sa : 0 
 
 
 
 
Bod 4.) Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie „ILCO – Klub stomikov – 
Bratislava „ 
 
Komisia prerokovala predloženú žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2007 a navrhuje 
prispieť sumou 500,- Sk na každého člena s trvalým pobytom v Lamači t.j 3.000,- Sk 
 
Za : 8     proti : 0   zdržal sa : 0 



  

 
 
Bod 5.) Rôzne 
 

a) informácia o Slovenskom  paraolympijskom výbore 
 
V tomto roku sa kampaň „Na kolesách proti rakovine“  začne 3. mája koncertom 
v Košiciach a bude trvať do konca septembra. Sprievodné akcie sa počas obdobia budú 
organizovať v rôznych regiónoch a mestách Slovenska v závislosti od prihlásených 
spoluorganizátorov, ktorí si termíny určia sami. Miestny úrad sa už tretí rok zúčastňuje 
kampane a taktiež na kampaň finančne prispieva. Každoročne túto akciu zabezpečuje p. 
Veselá Blanka referentka kultúrnych akcií v spolupráci s komisiou školstva a športu. 
Komisia  berie na vedomie list Slovenského paraolympijského výboru a odporúča 
prerokovať list  na komisii školstva a športu. 
 
Za : 8     proti : 0   zdržal sa : 0 
 
 
b) List p. Jurkovi čovej Márii a Freyovej Viery o bezbariérovosti v Lamači 
 
Komisia berie na vedomie list o bezbariérovosti v Lamači a odporúča odstúpiť list p. 
Ing. Rychtárikovej, ktorá má v referáte údržbu a opravu komunikácií. Predsedkyňa 
komisie Mária Pikulíková informovala členov komisie aké opravy chodníkov boli 
vykonané v roku 2006 a to : 
 

- vstup do zdravotného strediska a do lekárne 
- bezbariérová úprava chodníka – Podháj 
- chodník na Bakošovej ulici sa opravil len z časti a to z dôvodu finančnej 

kompenzácie Magistrátu, nakoľko z rozpočtu miestneho úradu sa opravoval 
chodník na zástavke Bakošova 

- konkrétne na žiadosť pani Jurkovičovej Márii sa urobil bezbariérový vjazd 
z chodníka na komunikáciu a prechod od Heyrovského na Malokarpatské 
námestie cez Studenohorskú ulicu 

V roku 2006 na opravu komunikácií bolo vyčlenených 50 000,- Sk 
 

Za : 8     proti : 0   zdržal sa : 0 
 
c) informácia o vyhradenom parkovaní pre sanitky 
 
Predsedkyňa komisie Mária Pikulíková informovala členov komisie o projekte 
„Parkovacích miest“, ktorý spracoval p. Morávek. Pán Kovačovič, ktorý má 
problematiku parkovacích miest v svojom referáte, prisľúbil, že o požiadavke 
vyhradených miest pre sanitky bude rokovať s pánom Morávkom. 
 
Komisia berie na vedomie informáciu. 
 
Za : 8     proti : 0   zdržal sa : 0 
d) označenie pre nevidomých 
 
Ing. Mária Imrichová členka komisie predniesla návrh na označenie chodníkov na 
Vrančovičovej ul.  pre nevidomých a to pásom na chodníku. Norma Európskej únie 
nepožaduje označovať pásom chodníky pre nevidomých.  
 
 



  

Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie riadne ukončené. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
             Mária Pikulíková   
                                      predsedkyňa 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Andrea Janíková – tajomníčka komisie 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


